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Pöytäkirja 

Hallituksen kokous 11/2024 

Aika: Torstai 22.8. klo 17:00 

Paikka: Johto ry:n toimisto (Pinni A5094), Tampereen yliopiston keskustakampus 
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1. Kokouksen avaaminen 

Esitys: Puheenjohtaja Elina Reims avaa kokouksen ajassa 17.00. 

Päätös: Puheenjohtaja Elina Reims avasi kokouksen ajassa 17.10. 

 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Esitys: Johto ry:n sääntöjen mukaan hallitus on päätösvaltainen, kun vähintään puolet sen jäsenistä, 

puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja mukaan luettuna on läsnä. Todetaan kokous laillisesti 

koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

Päätös: Todettiin kokous laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Esitys: Valitaan kokoukselle kaksi (2) pöytäkirjantarkastajaa.  

Päätös: Valittiin kokoukselle pöytäkirjantarkastajiksi Aapo Nieminen ja Alli Vepsä. 
 

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

Keskustelu: Lisättiin listalle kohta 8. Vuoden 2023 tilinpäätöksen hyväksyminen. 

Päätös: Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. 

 

   

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat ja posti tiedoksi.    

Keskustelu: Iivarin nimipäivä. Mea siivosi järjestötilan. PH:n kanssa viestitetty 

Johtajuusymposiumista. 

Päätös: Merkittiin ilmoitusasiat ja posti tiedoksi. 

 

6. Talous 

Esitys: Merkitään tiedoksi.   

Keskustelu: Aarne on napannut koppia. Tilitapahtumien kirjaamisessa viimeinen 8kk kirittävää ja 

edelliseltä rahastonhoitajalta saatu tilittimen tiedosto. Mea palautti pullot järjestötilasta. MobilePayhin 

tehty lipas, jonne on jo saatu 6e haalarimerkkimyyntiä. Aarne on laittanut Ekonomeille ja YKAlle 

sähköpostia suhdetoiminnan äärellä ja koittanut saada. Aarnella on todella hyvä tahti työn kanssa! 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

7. Sähköiset päätökset 

Esitys: Hyväksytään seuraavat sähköiset päätökset 
a. Budjetoidaan elokuun kollegion tarjoiluihin 20 euroa 

Päätös: Hyväksyttiin päätökset. 

 

8. Vuoden 2023 tilinpäätöksen hyväksyminen 



Esitys: Hyväksytään korjattu tilinpäätös. 

Keskustelu: Kevätkokous palautti tilinpäätöksen valmisteluun. Tilinpäätös on nyt valmis. 

Päätös: Esityksen mukaan. 

 

9. Opintopajat 

Esitys: Käydään läpi tilannekatsaus syyskuun opintopajan järjestämisestä. 

Keskustelu: Munuaishuone varattu ja varaus vahvistettu. Kolmiolippuja pitää kysellä syyskuulle. 

Elina välittää Aarnelle kolmiolippuketjun ja Aarne nappaa koppia siitä. 

Päätös: Esityksen mukaan. 

 

10. Jäsenjärjestöjen fuksiviikoille osallistuminen 

Esitys: Käydään läpi kokemukset Iltakoulun ja Boomin fuksiviikoille osallistumisesta. Osallistutaan 

Staabin Yhdistysinfoon maanantaina 16.9.2024. 

Keskustelu: Osallistuttiin Amazing Racelle ja oli menestys. Saatiin paljon uusia seuraajia 

Instagramissa ja Telegramissa. Yhteistyö Iltakoulun kanssa oli erittäin hyvää: kaikki infot tuli ajoissa, 

ryhmät luotiin jo reilusti ennen aikaa ja tapahtuman järjestäminen oli erittäin mukavaa. Boomi perui 

kampuskierrokselle osallistumisen. Saatiin VapaaBoomarista tilaa. Staabin yhdistysinfoon saatu kutsu 

16.9.2024. Mandecsiin on oltu yhteydessä ja selvitellään mahdollisuutta näkyä heidän fukseille. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

11. Viestintä 
a. Norppa-palautejärjestelmän mainostaminen 

b. Yhteiset pelisäännöt viestinnästä jäsenjärjestöjen kesken  

Keskustelu: Norppa-palautejärjestelmästä toivottiin tehtävän viestintää. Halutaan tehdä 

videoviestintää tästä, jos riittää resursseja. Toivotaan yhteisiä pelisääntöjä viestinnästä jäsenjärjestöjen 

suuntaan. Mea luo ryhmän viestiksille. Herätetään keskustelua viestintävastaavien kesken ja 

hyödynnetään PJ-ryhmää tarvittaessa viestinnän pelisääntökeskustelun tukena. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

12. Edunvalvonta 

a. Elokuun kollegio 
b. Syyskuun kollegio 

Keskustelu: Oli neljä henkeä paikalla, josta kaksi hallituksesta. Saatiin hyviä syötteitä viestintään ja 

kopoon liittyen. Voisi jatkossa pollata osallistumista. Syyskuun kollegioon koitetaan saada 

jäsenjärjestöjen edustajia aktiivisemmin. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

13. Yhteisöllisyys 

a. MAB omstart 

Keskustelu: Alli on valmistellut materiaalit MAB Omstart-sitseille. Haetaan TREYn 

nakkikuulutuskanavilta vapaaehtoisia. Alli tekee lipunmyynnin Kide.appiin. Elina toastaa. tapahtuma 

on 5.9.2024. Jatkot Haalaribileillä. Tilasta lasku maksettu. Oli Aarnen eka lasku. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 



14. Kansainvälisyys 

a. KV-sitsit 

Keskustelu: KV-sitsit tulee. Tilana on Bommari. Alli auttaa Aapoa viime vuosien budjetit. Teemana 

musta piti tulla isona. Tila ei maksa mitään, niin panostus ruokaan ja juomaan. Haalarimerkkeinä 

viime vuoden haalarimerkit. 90–100 lippua myytänee. Mea vinkkaa paikkoja mistä saada kunnon 

ruokaa. Sunnuntaina KV-vastaavien miitti, niin sieltä saa lisää tietoa. Aapo kartoittaa moniko niistä 

on tulossa. Toastina Aapon kaveri ja tarvittaessa Aapo. Aapolla homma hallussa. Grafiikkoja pitää 

bygailla. Aapo katsoo loppuvuoden kv-suunnitelmaa ja rahan käyttöä. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

15. Muut esille tulevat asiat 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: Elina ilmoitti, että Staabi ja Boomi on yhdessä Boobi. Päivitetään brändiä johtaja-

titteleillä. 

Päätös: Esityksen mukaan. 

 

16. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Esitys: Järjestetään seuraava kokous tiistaina 3.9. klo 18. 

Keskustelu: Toivotaan etämahdollisuutta. 

Päätös: Esityksen mukaan. 

 

17. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.04. 


